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Συνάντηση με τον υπουργό Οικονομίας, Γιώργο Παπακωνσταντίνου, ζητά με επιστολή της η
νομάρχης Ηρακλείου, Βαγγελιώ Σχοιναράκη- Ηλιάκη, προκειμένου να συζητήσουν για την
αξιοποίηση της πρώην Αμερικάνικης βάσης στις Γούρνες. Στην επιστολή που έστειλε στον
υπουργό η κ. Σχοιναράκη, αναφέρει ότι είναι μονομερώς ενημερωμένος από την Κτηματική
Εταιρεία του Δημοσίου, αφήνοντας αιχμές για τον τρόπο που διαχειρίζεται το συγκεκριμένο
θέμα.Η νομάρχης αναφέρεται στη λειτουργία, του Διεθνούς Εκθεσιακού Κέντρου Κρήτης,
του ενυδρείου «Θαλασσόκοσμος», των εγκαταστάσεων του ΕΘΙΑΓΕ, των σχολείων και του
κέντρου περιβαλλοντικής εκπαίδευσης, τονίζοντας ότι η νομαρχία έχει επεξεργαστεί
πλήρες σχέδιο αξιοποίησης του χώρου.
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